
ИЗВЕШТАЈ О РАДУ СТРУЧНОГ АКТИВА ЗА РАЗВОЈНО ПЛАНИРАЊЕ 

Друго полугодиште школске 2021/22. године 

  

Чланови актива су: 

1. Лидија Ћирић, директор 

2. Мирјана Павловић, стручни сарадник – педагог 

3. Никола Сејмановић, настваник информатике и рачунарства 

4. Маја Станковић, наставник енглеског језика 

5. Биљанкица Војиновић, наставник разредне наставе 

6. Емилија Благојевић, васпитач 

7. Ненад Стоиљковић, наставник технике и технологије 

8. Бебица Спасић, наставник музичке културе – руководилац 

9. Јован Станковић, представник Ученичког парламента 

10. Далиборка Седлан, представник Савета родитеља 

11. Снежана Маринковић, представник јединице локалне самоуправе 

 

Одржане су 4 седнице током другог полугодишта. Седнице су одржаване непосредно у 

школи, али и коришћењем платформе Тимс.  

6. 4. 2022. На четвртом састанку договорени су конкретни задаци чланова актива при изради 

новог развојног плана. Сваки члан је добио по два програма, тј. мере из дела посебних програма и 

рок до када треба да их израде. 

5. 5. 2022. Овај састанак је одржан на Тимс платформи. На овом састанку се кренуло са 

израдом извештаја претходног развојног плана. Чланови актива су опет добили задужења у изради 

извештаја, али и нова задужења у изради новог развојног плана. Подељене су области квалитета и 

извештаји о самовредновању свим члановима. 

23. 6. 2022. И овај састанак је одржан на Тимс платформи. На вишечасовном састанку 

приступило се изради новог развојног плана. Израђен је део који се тиче профила школе, 

анализиране су осмишљене активности акционог плана и планови и мере посебних програма. 

Договорено је да се у паровима поново прегледају осмишљене активности и сви остали елементи 

који су потребни. 

30. 6. 2022. Седми састанак је био предвиђен за завршавање извештаја – Извештаја о 

реализацији активности развојног плана за школску 2021/22. годину, Извештај о реализацији 

развојног плана за период 2019/20. – 2021/22. година, Извештај о раду Стручног актива за развојно 

планирање школе за друго полугодиште школске 2021/22. године. Такође, финиширан је и нови 

Развојни план школе за 2022/23, 2023/24. и 2024/25. годину. Сви документи су достављени педагогу 

и биће постављени на школском сајту и представљени савету родитеља и школском одбору. 

Морам да поменем да је, поред састанака који су поменути у овом извештају, било пуно 

комуникације међу члановима актива током израде извештаја претходног развојног плана и израде 

новог развојног плана. Такође, битно је поменути да су у изради новог развојног плана учествовали 



будући чланови овог актива – Снежана Крстић Томи, наставница српског језика и књижевности и 

Душан Мијајловић, наставник математике. 

 

3. 7. 2022.                                                                                                                Председник актива: 

                 Бебица Спасић 


